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1. Rondje van de tafel 
 
Korte voorstelling van alle aanwezigen.  
 
 
2. Eedaflegging 
 
De nieuwe leden van de Kindergemeenteraad, uit het vijfde leerjaar, leggen de eed af. Deze eed luidt als volgt: 
“Ik beloof als lid van de Kindergemeenteraad mijn best te doen voor alle kinderen van Rotselaar.”  
 
 
3. Woordje van de voorzitter 
 
Voorzitter Bart De Vos polst hoe het met de kinderen gaat, zeker nu er daags voordien nieuwe 
coronamaatregelen uitgevaardigd werden.  
 
Vele kinderen zaten al eens in quarantaine, hadden zelf te maken met corona of testten zelf positief. Gelukkig 
was niemand al te ernstig ziek. De kinderen zijn vooral blij dat hobby’s voorlopig gelukkig wel nog kunnen 
plaatsvinden.  
 
 
4. Zoektocht nieuw lid KGR 
 
Momenteel zijn er 12 leden, maar eigenlijk is er plaats voor 13 leden. Dit lid moet in Rotselaar wonen, maar 
gaat niet naar school in Rotselaar.  
 
Hoe kunnen we deze mensen bereiken? De groep denkt samen na. Een mogelijke optie is een oproep op 
sociale media, bijvoorbeeld de Facebookpagina van de gemeente Rotselaar. Sommige leden kennen al iemand 
die geïnteresseerd was, zij kunnen zich ook aanmelden via deze oproep. We proberen ook om de oproep in de 
krant te krijgen. Voorzitter Bart De Vos stuurt hiervoor een persbericht uit.  
 
 
5. Klimaat 
 
Schepen voor leefmilieu Piet De Bruyn vraagt de leden welke belangrijke vergadering er vorige week in 
Glasgow was. Daar vond de klimaattop van de VN plaats, waar besproken werd hoe we de aarde minder snel 
kunnen laten opwarmen, dat er maximaal 1,5 à 1,6 graden opwarming mag zijn en dat er minder olie, gas en 
kool mag worden opgepompt/gebruikt. Als de aarde te veel opwarmt, wordt het leven op aarde immers te 
moeilijk. De Verenigde Naties hebben daarom afgesproken dat de aarde niet meer dan anderhalve graad mag 
opwarmen tegen het einde van deze eeuw. 187 landen uit de wereld hebben hiervoor samen afspraken 
gemaakt, waardoor we hier allemaal samen met onze inspanningen voor kunnen zorgen.  
 
Vorig jaar dachten we al na over dingen die de gemeente kan doen, of die we zelf thuis kunnen doen.  
 
Wat vinden de leden van de KGR dat de overheid moet doen?  
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• Elektrische auto’s promoten, deze zijn minder vervuilend dan olie, stoten geen CO2 uit. Elektriciteit is 
ook energie, maar die geeft geen CO2-uitstoot. Naast het promoten moet ook het opladen 
gemakkelijker worden. Voor deze laadpunten kijken we in de richting van de gemeente, ook zodat 
deze goed gespreid worden over de gemeente. De komende jaren zullen er in Rotselaar ongeveer 100 
laadpalen bijkomen, verspreid over alle deelgemeenten en gehuchten. De laadpalen kunnen ook 
geplaatst worden door bedrijven, bijvoorbeeld bij Danone.  

• Minder lantaarnpalen aansteken op openbaar domein. Wel opletten dat het niet gevaarlijk wordt, 
belangrijk om een evenwicht te zoeken. Een manier is om er zuinige ledlampen in te stoppen, zodat er 
weinig energie wordt verbruikt en de lampen toch nog veilig, maar toch zuinig, aan kunnen blijven. Je 
kan ook lantaarnpalen met zonnepanelen laten werken, zodat er geen vervuilende energie nodig is.  

o Opmerking dat lantaarnpalen soms niet werken. Als je dit merkt, kan je een melding doen via 
de website van Fluvius, de beheerder van de lantaarnpalen.  

• Kijken hoe we inwoners kunnen helpen om ecologische voetafdruk te verminderen. Ecologische 
voetafdruk = de ‘sporen’ die we achterlaten op het milieu om te kunnen leven, werken, om in ons eten 
te voorzien,...  

 
Wat kunnen we zelf doen?  

• Licht uitdoen als we de kamer verlaten.  
 
Een aspect is minder uitstoten, een ander aspect is de omgeving aanpassen: 

• Meer bomen planten.  

• Minder huizen bouwen: hoe meer huizen je bouwt, hoe minder het water zijn weg kan vinden en hoe 
meer kans je hebt op wateroverlast, als er veel verhardingen aangelegd worden. Bij een 
bouwaanvraag wordt er bijvoorbeeld bepaald hoeveel ruimte je moet vrijhouden waar je een tuin 
moet aanleggen, met bomen, planten en gras zodat het water daar kan insijpelen.  

o Er is een kaart waarop de woonzone, industriezone, landbouwzone, natuurzone... zijn 
aangeduid. In de woonzone mag worden gebouwd, maar als er hiervoor bomen gekapt 
moeten worden, moeten deze in de natuurzone opnieuw worden aangeplant.  

• De ruimte zo verstandig mogelijk benutten: bij sommige ronde punten zijn er struiken, maar op 
sommige plaatsen is dit alleen asfalt, beton of steen. Beter deze punten ook aanleggen met lage 
struikjes etc.  

• Oude huizen beter aanpassen wanneer er iemand nieuw in gaat wonen: betere beglazing, isolatie,...  
 
In de Kindergemeenteraad van januari maken we opnieuw tijd om het klimaat opnieuw te bespreken, 
voortbordurend op het Klimaatactieplan.  
 
 
6. Varia 
 
 

• Het bezoek aan de burgemeester vindt plaats tijdens de volgende vergadering.  

• Meer fietspaden zijn nodig in Werchter. De gemeente is bezig met dit plan, om fietspaden te maken 
waar nodig. De fietspaden die er zijn, zijn vaak slecht onderhouden.  

o Ook de fietspaden in de Langestraat zijn in slechte staat. Deze zullen binnen de 2 jaar volledig 
heraangelegd (samen met de werken aan het station van Wezemaal).  

• Opruimacties voor de bermen. Jaarlijks is er de campagne van de Mooimakers, een soort 
lenteschoonmaak in maart-april. Daarnaast zijn er ook mensen die dat het hele jaar door in hun buurt 
doen. Als je dit wil doen met je jeugdbeweging, buren, gezin,... kan je bij de gemeente de grijpertjes 
en vuilzakken vragen om dit te doen.  
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• Meer vuilbakken zetten zodat mensen niet te ver moeten lopen naar een vuilbak. Wel moet je 
oppassen dat mensen hier opnieuw geen afval naast de vuilbak zetten, waardoor we opnieuw een 
afvalprobleem hebben. Afval trekt vaak afval aan.  

• Glasbakken zitten vaak te vol, waardoor mensen hun afval ernaast zetten. EcoWerf maakt deze leeg, 
de gemeente probeert hiermee te onderhandelen dat ze deze vaker komen leegmaken. Indien dit niet 
kan, wordt er gedacht aan grotere glasbollen. Ook wordt er gekeken hoe we strenger kunnen 
optreden tegen ander afval dat achtergelaten wordt aan glasbollen.  

• Als je ergens afval ziet liggen, kan je het zelf meenemen, maar je kan het ook via de website van de 
gemeente melden zodat dit opgeruimd wordt.  

• Verkeerslichten zijn vaak kapot, bijvoorbeeld aan de Mena. Ook dit kan je meteen melden aan de 
gemeente via de website, zodat deze snel gemaakt worden.  

• In de Leuvensebaan is er een punt waar de haag heel hoog is en er ook geen spiegel staat, wat voor 
gevaarlijke situaties kan zorgen.  

 
De voorzitter doet een rondje om even na te vragen of donderdag een goede dag is voor de leden. Sommigen 
moeten snel naar de hobby’s, maar over het algemeen lukt het wel. Donderdag wordt de vaste dag voor de 
Kindergemeenteraad.  
 
De vergadering wordt afgesloten. Een volgende vergadering wordt gepland in januari.  
 

 


